

裘錦秋中學(屯門)

## Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址:香港屯門楊青路 28 號 網址 Web site:http://www.jcctm.edu.hk 電話 Tel.:(852)-2461 1555

Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong el.:(852)-2461 1555 傳真 Fax:(852)-2464 6161 電郵 E-mail:mail@jcctm.edu.hk

## 家長通告 2024-2025/458 應用學習課程學業成績警告信

敬啟者:

貴子弟於本學年修讀應用學習課程「電腦遊戲及動畫設計」,惟按課程機構和導師提供的數據和評語顯示 貴子弟的學習態度和評核成績均欠理想,請家長務必督促 貴子弟努力向學,用心完成習作和課程評核。以下為同學的相關數據:

學生姓名:<<u><姓名></u> 出席率:<mark><出席率></mark> 課業1成績:<<mark>課業1成績></mark>/100 課業2成績:<<mark><課業2成績></mark>/100

除此之外, 貴子弟<u>單元4的課業亦尚未繳交</u>,請 貴子弟務必<u>在7月10日或之前完成繳</u> <u>交</u>,否則整個課程的評核結果將極大可能被評為「不達標」。另外,出席率少於總課時的80%, 其成績會被評為「不達標」。

為照顧不同的學生學習需要、能力和興趣,本校開辦應用學習課程讓學生在投身社會工作前,對相關行業有更多認識,為未來的職業抱負奠下基礎。學生於應用學習課程中考取的成績會記錄於香港中學文憑證書上。成績匯報細分為:「達標」、「達標並表現優異(I)」和「達標並表現優異(II)」。「達標並表現優異(I)」的表現水平等同香港中學文憑考試甲類科目第三級的成績,而「達標並表現優異(II)」的表現水平等同第四級或以上的成績。

按照課程機構提供的資料,每位學生修讀本課程的費用為\$16,050。「應用學習課程」學費並不廉宜,雖由教育局全數支付,但為免浪費公帑,學生實有必要的責任堅持完成整個課程 及確保出席率(80%或以上)和成績理想。

如有查詢,請致電 2461 1555 與生涯規劃組規張鎮良主任聯絡。

此致

貴家長

裘錦秋中學(屯門)

陳月平校長謹啟

二零二五年七月二日



## 裘錦秋中學(屯門)

Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址:香港屯門楊青路 28 號 Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong 網址 Web site:http://www.jcctm.edu.hk 電話 Tel.:(852)-2461 1555 傳真 Fax:(852)-2464 6161 電郵 E-mail:mail@jcctm.edu.hk

## Parent Notice 2024-2025/458 Academic Performance Warning for Applied Learning Course

Dear Parents,

Your child is enrolled in the Applied Learning Course "Computer Game and Animation Design" this academic year. However, data and feedback from the course provider and instructors indicate that your child's learning attitude and assessment results are below expectations. We urge you to encourage your child to strive for academic improvement and to complete assignments and assessments diligently. Below are the relevant details for your child:

- Student Name: <Name>
- Attendance Rate: <Attendance Rate>
- Assignment 1 Score: <Assignment 1 Score>/100
- Assignment 2 Score: <Assignment 2 Score>/100

Additionally, your child has not yet submitted the assignment for Unit 4. It is essential that this assignment is completed and submitted by July 10; otherwise, the overall assessment for the course is highly likely to be rated as "Not Meeting Standards." Furthermore, if the attendance rate falls below 80% of the total class hours, the assessment will also be rated as "Not Meeting Standards."

To cater to the diverse learning needs, abilities, and interests of students, our school offers Applied Learning Courses to provide students with a better understanding of relevant industries before entering the workforce, laying a foundation for future career aspirations. Grades obtained in Applied Learning Courses will be recorded on the Hong Kong Diploma of Secondary Education (HKDSE) certificate. The grading report is classified as "Meeting Standards," "Meeting Standards with Excellence (I)," and "Meeting Standards with Excellence (II)." The performance level of "Meeting Standards with Excellence (I)" is equivalent to a Level 3 in Category A subjects of the HKDSE, while "Meeting Standards with Excellence (II)" corresponds to Level 4 or above.

According to the information provided by the course provider, the cost for each student enrolled in this course is \$16,050. The tuition for the "Applied Learning Course" is not inexpensive. Although fully funded by the Education Bureau, students have a responsibility to complete the entire course and ensure an attendance rate of 80% or above, as well as achieve satisfactory grades, to prevent wastage of public funds..

For any inquiries, please contact Mr. Cheung Chun Leung at 2461 1555.

Yours faithfully,

**Chan Yuet Ping** 

Principal